Procure



Powered By Choice, Driven By You.



















万胜凯机械有限公司 WIDESKY MACHINERY CO.,LTD.

重型破碎机 HEAVY DUTY CRUSHER

适用范围:粉碎洗衣机、电冰箱外壳、电视机外壳、汽车保险杠、大型料桶、大型物料等的粉碎回收。横向切口,方便投料。可选配立即回收系统,使操作更加方便。 产品特点:

- 1、设计精良: 机座分为上下两部分, 专用于不易破碎回收材料而设计产量大, 效率高。
- 2、外置重型转子轴承: 牢固的轴承装置在机器外部, 防止 粉尘进入轴承中, 寿命长、维修方便, 对于带水破碎尤 其显著。
- 3、特殊设计的偏转楔:偏转楔是可拆卸的附件,用于改变破碎的第一个切割点,排除转子的阻塞,同时提高了生产效率,转子的使用寿命。

Scope of application: crushing and recycling of washing machines casings, refrigerator casings, TV casings, car bumpers, large barrels, large plastic materials, etc.



Horizontal incision is convenient for feeding. Optional cyclone material collection system to make the operation more convenient.

Features:

- 1. Sophisticated design: The machine base is divided into upper and lower parts, which are specially designed for recycling materials that are not easily broken and are designed for large output and high efficiency.
- 2. External heavy-duty rotor bearing: The firm bearing is installed outside the machine to prevent dust from entering the bearing. It has a long life and is convenient for maintenance. It is especially significant for water breakage.
- 3. Specially designed deflection wedge: The deflection wedge is a detachable accessory, which is used to change the first cutting point of crushing, eliminate the blockage of the rotor, and at the same time improve the production efficiency and the service life of the rotor.

技术参数SPECIFICATIONS

MODEL 型목	CRUSHING CHAMBER 幹料室口(MM)		CRUSHING ABILITY 破碎能力(KG/H)		STATIONARY BLADE 定刀(PCS)	MOTOR POWER 功率(KW/HP)	DIMENSIONS 机械尺寸(MM)	WEIGHT ■ (KG)
PC1200H	1200°100	750	300-1000	6	4	55/75	2800*1850*4400	5000